
 

 

 

 

 

 

Αθήνα, 23 Ιουλίου 2025 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον  Υπουργό Υγείας 

 

Θέμα: Κραυγή αγωνίας από γιατρούς του Κέντρου Υγείας Σάμης για ακραίες εφημερίες και 

συνθήκες εργασίας 

 

Την ώρα που το Υπουργείο Υγείας εξαγγέλλει με φιέστα τη λειτουργία της νέας τηλεφωνικής 

γραμμής «1566», με στόχο -όπως δηλώνει- τον “συντονισμό και την πλοήγηση των πολιτών μέσα 

στο σύστημα υγείας”, γιατροί του Κέντρου Υγείας Σάμης στην Κεφαλονιά δημοσιοποιούν με 

δραματικούς όρους την πραγματικότητα που βιώνουν στην «καρδιά» του συστήματος: εξουθένωση, 

θεσμική εγκατάλειψη, παραβίαση κάθε έννοιας ασφάλειας και ιατρικής δεοντολογίας. 

 

Σε δημόσια ανάρτησή τους, γιατροί του Κέντρου Υγείας Σάμης, περιγράφουν μια απελπιστική 

εικόνα: 

 

 Μοναδικός ιατρός εφημερεύει συνεχώς για 9 και πλέον 24ωρα, φτάνοντας έως και τις 24 

εφημερίες τον μήνα. 

 

 Γιατροί καλούνται με προφορικές εντολές να καλύψουν 72ωρες εφημερίες σε ΚΥ και 

νοσοκομεία, χωρίς ανάπαυση και χωρίς θεσμική κάλυψη. Πιο συγκεκριμένα, ιατρός που 

υπηρετεί στο Κέντρο Υγείας Σάμης καταγγέλλει ότι του ανακοινώθηκε ότι θα πρέπει να 

πραγματοποιήσει: 4 εφημερίες 24ώρου στο Νοσοκομείο Αργοστολίου, 4 εφημερίες 24ώρου 

στο Νοσοκομείο Ληξουρίου και άλλες 10 εφημερίες 24ώρου στο Κέντρο Υγείας Σάμης, δηλ. 

καλείται να εφημερεύσει συνολικά 18 24ωρα μέσα σε έναν μήνα, σε τρεις διαφορετικές δομές. 

 

 Η κατάσταση αγγίζει τα όρια της σωματικής και ψυχικής εξάντλησης, με κίνδυνο για  ασθενείς  

και εργαζόμενους σε καθημερινή βάση. 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

7758

Ημερομ. Κατάθεσης:

23/7/2025



Η συγκεκριμένη περίπτωση δεν είναι μεμονωμένη: αφορά πολλές “άγονες” περιοχές (Κιλκίς, Πάργα, 

Δωδεκάνησα κ.ά.) όπου η δημόσια υγειονομική κάλυψη εξαντλείται στις αντοχές των γιατρών και 

στην “παράβαση καθήκοντος για χάρη του καθήκοντος” 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  

 

1) Πώς απαντά στις καταγγελίες των ιατρών του Κέντρου Υγείας Σάμης για συστηματική 

παραβίαση της νομοθεσίας περί ωραρίου; 

 

2) Προτίθεται να διερευνήσει εάν υπήρξαν προφορικές εντολές ή παράτυπες 

μετακινήσεις γιατρών σε ΚΥ και νοσοκομεία και να αποδώσετε ευθύνες στους 

αρμόδιους διοικητές ή άλλους εμπλεκόμενους; 

 

3) Με ποιον τρόπο σκοπεύει να ενισχύσει μόνιμα το ανθρώπινο δυναμικό στις δομές 

των «άγονων» περιοχών, ώστε να πάψει η λειτουργία των ΚΥ να εξαρτάται από την 

υπερεργασία και την εξουθένωση μεμονωμένων ιατρών; 

 

 

 

Οι Ερωτώσες και Ερωτώντες Βουλευτές 

 

Ακρίτα Έλενα 

 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 

 

Βέττα Καλλιόπη 

 

Γαβρήλος Γεώργιος 

 

Δούρου Ρένα 

 

Ζαμπάρας Μιλτιάδης 

 

Κοντοτόλη Μαρίνα 

 

Μαμουλάκης Χάρης 



 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 

Μπάρκας Κώστας 

 

Νοτοπούλου Αικατερίνη 

 

Παπαηλιού Γεώργιος 

 

Παππάς Νικόλαος 

 

Τσαπανίδου Πόπη 

 

Ψυχογιός Γεώργιος 




